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Адрес Gardner Denver Schopfheim GmbH 
Systeme Wittig 
Roggenbachstrasse 58 
79650 Schopfheim

Телефон 0049 7622 392 367

Факс 0049 7622 392 403

Интернет www.gardnerdenver.com

 

Работники 340

Сертификаты DIN/ISO 9001 /Atex /Medizin

Год основания 1885

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Torsten Kock 

Sales Manager 
Phone: 0049 7622 392 234 
Fax: 0049 7622 392 242 

Contact 2. Мистер Bernd Haas 
Manager Sales Systems 
Phone: +49 7622 392 367 
Fax: +49 7622 392 403 

Contact 3. Мистер Gerhard Wagner 
Spare-parts & Service 
Phone: +49 7622 392 800 
Fax: +49 7622 392 801 

Contact 4. Мистер Ali Karakas 
Sales International 
Phone: 0049 7622 392272 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Vacuum and pressure for the glass industry.

powered by www.glassglobal.com



Our single-stage, circular oil lubricated rotary vane compressors are based on a proven principle whose technology is tailored for the glass industry.
Rotary vane vacuum pumps are used to evacuate the glass moulds. This ensures high product quality and increasing the number of pieces per hour
poses no problem.

They are the first choice for applications in which the operator places a high value on reliability, long service life and low maintenance.

 

Application compressed air - pressure: 3 - 10 bar(g)

X-RO50 - X-RO150: Flow rate: 253 - 946 m³/h
X-RO170 - X-RO920: Flow rate: 1052 - 6000 m³/h
 

Application vacuum

X-WPSO:                 3 - 200 mbar(abs.) Suction capacity: 720 - 4.450 m³/h
X-WKP-WPSO:      2 - 100 mbar(abs.) Suction capacity:  2.000 - 18.000 m³/h

More technical information you will find under : www.wittigsystems.com

 

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Gardner Denver Inc.

Gardner Denver manufactures blowers, compressors, vacuum pumps, pumpjacks, water jetting pumps and accessories. Wittig has been owned by
Gardner Denver Inc. Since 1998 Gardner Denver is divided into various divisions organized according to products.

Our manufacturing and service locations in all major countries and a network of more than 100 distributors worldwide makes sure we are near you -
wherever that may be. For you this translates into fast response times, on-site support and competent staff familiar with your location.

Wittig Industrial Systems -www.wittigsystems.com

For many decades, the Wittig Industrial Systems division of Gardner Denver has been a highly respected global supplier of technologically advanced
compressor and vacuum solutions.

We give you the cost-conscious customer-oriented professional support you need - from concept development to the final installation of your system.
You can count on us.

For further information please visit: www.gardnerdenver.com

 

Company Profile of Gardner Denver Schopfheim GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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